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Betreft: ingezonden brief ontwerpbestemmingsplan Henschotermeer 

Geacht College, geachte gemeenteraadsleden, 

Ik schrijf u naar aanleiding van de plannen tot wijziging van het bestemmingsplan 

Henschotermeer. De exploitant heeft hierom verzocht om zijn plannen met het meer 

mogelijk te maken. Deze plannen houden onder meer de bouw in van een restaurant, 

een woning, een expositieruimte, een toren, een derde brug en een multifunctioneel 

gebouw. Verder is sprake van uitbreiding van 
evenementen, strandhoreca en -meubilair. 

Ik ben het niet eens met/maak mij grote 
zorgen over deze plannen en wel om de 

volgende redenen. 

Het Henschotermeer is een uniek rustpunt in onze steeds drukker wordende omgeving. 

Een plaats om te ont-stressen. Waar je geen lawaai hoort, de geur van gras, bomen en 

struiken ruikt, waar mensen wandelen, zwemmen of schaatsen. Waar talloze (ook: 

beschermde) dieren samenleven met 
ons, wiens belangen wij als de “bovenliggende 

species” ook dienen te respecteren. 

Kortom een feest voor al onze reuk, oog en oor sensoren. Hoe zeldzaam is dat niet 

tegenwoordig. En hoe ontzettend belangrijk is het om dit te beschermen, te vechten voor 

het behoud van dit stukje natuur. Het idee dat we dit zouden opofferen voor… wie en wat 

eigenlijk? 

Het is in mijn visie de ultieme arrogantie van de mens om dit stuk natuur in te pikken 

voor de geneugten van wij (mensen) die alles al hebben, OOK bij ons in de omgeving. Of 

vindt u nu echt dat wij niet al genoeg plaatsen hebben om te recreëren, frieten te eten of 

muziek aan te horen? Zijn er echt niet al genoeg openlucht concerten, drukte, lawaai en 

rotzooi. En zijn er ook geen alternatieve inkomstenbronnen voor mensen om nu 
net dit 

stukje natuur te willen exploiteren voor geld? 

De voorliggende plannen laten een uniek stuk natuur verloren gaan. Dat vind ik als bijna 

aanwonende in Maarn echt verschrikkelijk. En dan heb ik het nog niet eens over mijn 

eigenbelang van rust in de buurt, maar vooral het belang van het beschermen van deze 

natuur. 

Openlucht concerten midden in het bos zouden net zo zeer verboden moeten worden als 

het afsteken van vuurwerk in de natuur. Deze natuur gaat schade ondervinden van 

bouw, toename 
van bezoekers en verkeer, jaarrond recreatie, bezoek na zonsondergang 

en de vele evenementen. Dat kán niet anders. 

Er leven wilde dieren in het gebied zoals blijkt uit natuuronderzoeken, bijvoorbeeld 

dassen en boommarters. Ik heb zelf dassen in mijn tuin, dat heeft Stichting Das&Burcht 

hier vastgesteld. Ik mag daar (terecht) niets tegen ondernemen, ook al ploegen ze m’n 

tuin ieder jaar om. En dan zouden we het hele gebied rondom het Hens wel mogen 



bebouwen en 

regelmatig 
ook na 19:00 in het licht en 

geluid gaan 
zetten, terwijl 

elders 

bossen verboden 
toegang zijn? 

Zodra er nu 

op 
het Henschotermeer drukte 

is, 
merk ik al 

dat de reeën 
mijn 

kant 
op 

vluchten. Waar moeten die zo meteen naar toe? En hoe zit het 

met andere nachtbeesten als de vossen en uilen die hier ook wonen? Wat 
geeft 

ons het 

recht om hun levens te 
verstoren? 

Er worden 
geen goede 

redenen 
gegeven 

voor het bouwen of voor 
evenementen: 

het 

meer kan ook 
goed 

beheerd worden zonder in 
te zetten 

op 
zoveel 

mogelijk 
inkomsten. Ik 

zou er 

graag 
wat extra OZB voor over hebben 

gehad. 
Heeft u die 

vraag 
al eens 

voorgelegd 
aan de inwoners van 

Woudenberg? 
In de Utrechtse 

Heuvelrug 
is die 

stap 

helaas 
overgeslagen 

maar iedereen die ik het 
vraag geeft 

aan dat ze voor dit 
belang 

nu 

eens 
WEL 

bereid zouden 

zijn 

wat extra 
OZB 

te betalen. 

Door de A12 is de uitstoot 
bij 

ons in Maarn al 
erg hoog. 

Het 
extra 

verkeer dat 
met 

deze 

plannen 
zal 

ontstaan 
zal onze luchtkwaliteit verder 

aantasten. 
Dit is meer dan 

onwenselijk. 

Het 
“Hens” meer 

is 
nu al 

niet 
meer van ‘ons’ 

(inwoners Woudenberg/ 
Utrechtse 

Heuvelrug). Deze plannen 
zouden het 

volledige uit 
onze 

gemeenschap verwijderen 
en 

overhevelen naar 

bezoekers, 
toeristen en muziekliefhebbers “van verre”. Waarom zou u 

als 
gemeente vertegenwoordigers 

dat 
eigenlijk 

willen 
verdedigen 

in 
plaats 

van de 

belangen 
van uw 

eigen 
inwoners? 

Ik 
roep 

u 
als 

gemeente vertegenwoordigers 
dan ook met klem 

op 
om het verzoek om 

wijziging 

van het 
bestemmingsplan 

af te 

wijzen. 

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)


